
NYÍREGYHÁZA MEGYEI JOGÚ VÁROS HETILAPJA XXX. ÉVFOLYAM 24. SZÁM 2023. JÚLIUS 24.

Új bölcsõdék nyílnak a következõ tanévben
Folyamatosan lehet jelentkezni a bölcsõdékbe, és ezek

az intézmények nyári szünet nélkül fogadják a gyereke-
ket. A város 9 bölcsõdéje mellé a jövõ év elején újabb
kettõ nyílik – a közel 740 férõhely mellé – a Honvéd
utcán, illetve Nyírszõlõs városrészben.

A Gyermekjóléti Alapellátási Intézmény szervezeti kere-
tein belül 9 bölcsõdében, több mint 700 gyerek ellátásáról
gondoskodnak a városban. Nincs szünet, mint az óvodákban,
nyáron is fogadják a kicsiket, ha a szülõ dolgozik. A bölcsõ-
dés korosztály igénye vélhetõen a gyes és gyed miatt elenyé-
szõ, a kötelezõen elõírt óvodai ellátáshoz viszonyítva.

– A bölcsõdék életében változás nem történt az elmúlt
években. A 2022-es és a 2023-as gondozási-nevelési év-
ben zavartalanul mûködtek a bölcsõdéink. A 2023-as és
a ’24-es évre folyamatosan várjuk a gyerekek elhelyezé-
sét és a szülõk kérelmét. Többek között a 7. sz. Hóvirág
Bölcsõdébe is lehet jelentkezni, amely Nyíregyházán a
Malom utca 5. szám alatt található – nyilatkozta dr. Nagy
Erzsébet, a Nyíregyházi Gyermekjóléti Alapellátási In-
tézmény intézményvezetõje.

Ismét fogad gyerekeket a Hóvirág Bölcsõde
Nyíregyházán 9 helyszínen folyik folyamatosan ellá-

tás a 0–3 éves korú gyerekek körében. Az alpolgármester

is megerõsítette a hírt, hogy szeptember 1-tõl, az átme-
neti szünet után ismét fogad gyerekeket a Malom utcai
Hóvirág Bölcsõde.

– Azt tudni kell, hogy nem csak önkormányzati fenn-
tartásban vannak bölcsõdék. Közel 20 helyszínen, külön-
bözõ fenntartásban folyik bölcsõdei ellátás Nyíregyhá-
zán. Ez a szülõk szempontjából jó, mert a város közel 20
pontján tudják igénybe venni a szolgáltatást. Ez 1000–
1100 férõhelyet jelent Nyíregyházán, amelybõl 738 ön-
kormányzati fenntartású, 9 helyszínen vehetõ igénybe –
tájékoztatott Jászai Menyhért alpolgármester.

Két újabb fejlesztés
A következõ télen nyilván a tavalyihoz hasonló ener-

giaárak lesznek. Kérdés, hogy képes lesz-e megoldani
ennek finanszírozását az önkormányzat?

– Határozott szándék az, hogy valamennyi helyszínen
az ellátást biztosítjuk. Sõt, két újabb fejlesztés van Nyír-
egyháza területén. Említhetem a háromcsoportos Honvéd
utcai, illetve Nyírszõlõsben egy egycsoportos bölcsõdét,
mely önkormányzati hatáskörben épül. A kivitelezési ha-
táridõket és a mûszaki átadást-átvételt figyelembe véve
2024. január-februárban indulni fognak azok a bölcsõdék
is – mondta az alpolgármester.

Sikeres volt a Majorette Gála

A Szabolcsi Koncert Fúvószenekar és Majorette csoportjainak nyári zenés-táncos mediterrán gálaestjét július 14-én
tartották Sóstógyógyfürdõn, a Krúdy Vigadó elõtti sétányon. Közremûködtek: Csillagok, Kék Delfinek és Tûzmadarak
Majorette csoport. Vezényelt: Bakó Levente.

Megváltozott a forgalomszabályozás

A László utca – Belsõ körút keresztezõdésében meg-
változott az eddig kiépített forgalomszabályozás.

– Lezárták a körút külsõ sávjait, az érintett szakaszon
csak a belsõ sávban biztosítják a közlekedést.

– A Belsõ körúton a munkavégzés miatt továbbra is
érvényben marad az egyirányúsítás: a László utcán
történõ áthaladás nem megengedett, csak a jobbra
kanyarodás lehetséges.

– A forgalomtechnikai tervek szerint bal oldalon és
jobb oldalon a gyalogosforgalmat a Mák utca irá-
nyába, illetve a Hunyadi utca felõl a sétány felé
terelik.

Vízosztás a belvárosban

Összesen 1500 palack vizet osztottak ki múlt hét
kedden, a belvárosban. A legmelegebb órában kínál-
ták a hûsítõ italokat, a koordinációban a Közterület-
felügyelet segítette Jászai Menyhért alpolgármestert
és dr. Kása Brigitta aljegyzõt.

A sebességkorlátozás tekintetében, a teljes munka-
területen 30 km/óra a legnagyobb megengedett sebes-
ség.

2023 áprilisában kezdõdött meg a csomópontfejlesz-
tés a László utca – Belsõ körút forgalmas, balesetve-
szélyes keresztezõdésében.
– A László utca Szegfû utca felé vezetõ oldalában a

már meglévõ két egyenesen haladó sáv mellett egy
önálló balra kanyarodó sávot építenek meg Örökös-
föld irányába, valamint a László utcán az egyenle-
tes forgalomlefolyás biztosítása céljából a Belsõ krt.
mindkét ágára egy kisívû jobbra kikanyarodást segí-
tõ lehajtó ágat alakítanak ki.

–  A László utca – Belsõ körút csomópont minden ágán
jelzõlámpás irányítás lesz.

– A tervezett csomópont több ágán gyalogos-átveze-
tést építenek.

– A csomópont kiépítésével összefüggõ beavatkozási
területeken a járdák és gyalogos-átvezetések aka-
dálymentesítettek lesznek.
A Belsõ körút – László utca csomópont kivitelezése

várhatóan 2023 augusztusában fejezõdik be.
Kérik az arra közlekedõk fokozott figyelmét, türel-

mét és megértését.

Tekintettel a hõségriadóra, már hagyomány Nyíregy-
házán, hogy a nyári forróságban palackozott ásvány-
vizet osztanak a forgalmas helyszíneken. A hõség ide-
jén a szakemberek folyamatosan hangsúlyozzák,
mennyire fontos a folyadékfogyasztás, az önkormány-
zat ebben tudott segíteni a járókelõknek fél-fél liter
szénsavmentes ásványvízzel.
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Folytatódnak a munkák a nagykörút délnyugati
szakaszának négysávosításánál

Az Építési és Közlekedési Minisztérium sajtóirodája
az újabb forgalmi változásokról tájékoztatta szerkesztõ-
ségünket a 2x2 sávos bõvítés kapcsán. Mint ismert, ta-
valy indult a nagykörút utolsó 1,2 kilométerének meg-
építése. A belsõ körgyûrû bezárása történelmi jelentõsé-
gû, hiszen egy 40 éve hiányzó szakasz készül el. Az óri-
ási fejlesztés a tervek szerint 2024 elsõ negyedévére
készül el, biztonságosabbá, gyorsabbá téve a közleke-
dést, melynek részeként gyalog-kerékpárút is készül, ki-
alakítanak 5 jelzõlámpás csomópontot, az Érpataki fõfo-
lyás felett pedig új híd létesül.

Az ÉKM ezúton tájékoztatja a munkálatok környeze-
tében lakókat és az arra közlekedõket, hogy a nagykörút
délnyugati szakaszának négysávosítása miatt az alábbi
forgalomkorlátozások várhatóak:

– A hírközlõ vezeték kiváltási munkái a Móricz Zsig-
mond utcán folytatódnak, ám ez fõképp a gyalogosfor-
galmat korlátozza.

– Befejezéséhez közelednek az Ér-patak híd kivitele-
zési munkálatai, jelenleg a pályaszerkezet kialakítása
történik. A kivitelezés során szállítási forgalom, valamint
munkagépek közlekedése várható a Huszár sor – Simai
út – Móricz Zsigmond utca keresztezõdésében. A Debre-
ceni út, Simai út, állomás felõl érkezõ forgalmat jelenleg
jelzõlámpa irányítja. A Deák Ferenc utca és Toldi utca
felõl a közlekedés nem lehetséges.

– A Szarvas utcán a jelzõlámpás forgalomirányítás
megszûnt, viszont egyéb forgalomkorlátozás továbbra is
érvényben maradt.

A Móricz Zsigmond utcai fõpálya 0+000 – 0+450 km-

szelvények közötti (Almatároló-Debreceni út szakasz)
jobb pálya aszfaltja kötõréteg szintig elkészült, így a
következõ forgalomkorlátozási ütemet vezették be, az
alábbi változásokkal:

– a következõ építési ütemben a Móricz Zsigmond utca
meglévõ útpályáját elbontják és megkezdõdik az új nyom-
vonal megépítése, a gyalogosforgalom a másik oldalra
kerül át,

– a zavartalan közlekedés fenntartása érdekében a
megépült 0+000-0+450 kmsz közötti szakasz terelõútként
lesz használva, ahol kétirányú forgalom lesz biztosítva;
az átterelés az Almatároló elõtt és a Debreceni úti cso-

mópontban történik, a 4. számú fõút, Váci Mi-
hály utca és a Debreceni út felõl érkezõk már
az új pályarészre tudnak felhajtani.

– A Móricz Zsigmond utcán lévõ 2-2 pár busz-
megállót megszüntetik és a Volánbusszal egyez-
tetett módon, a Szarvas utcán és a Móricz Zsig-
mond utcán, a Virág utcai keresztezõdésben ala-
kítják ki.

– A Virág utca megnyílik a forgalom elõtt,
– a Debreceni úti felüljáró, a városból kive-

zetõ oldalon egy sávra szûkül, kb. 150 méter
hosszban,

– a Debreceni út városközpont felõli részén
a forgalomkorlátozás továbbra is érvényben
marad.

A csomópont teljes átépítése várhatóan 2023.
év második felében fejezõdik be, így itt folya-
matos és újabb forgalomkorlátozás várható,
amelyrõl további tájékoztatást adnak. Az ide-

iglenes forgalmi rendet közlekedési jelzõtáblák és útbur-
kolati jel felfestések fogják segíteni, a közlekedési jelzõ-
lámpák egy részén a jelzõlámpamaszk cserélve lesz; s
mivel folytatódnak a Huszár sor meglévõ pályaszerkezet
jobb oldalának szélesítési munkái, így ott útszûkületre és
jelzõlámpás forgalomirányításra kell számítani.

Tekintettel arra, hogy a projekt szinte teljes terü-
letén folyik a kivitelezési munka, kérik az arra köz-
lekedõket, hogy az ideiglenesen bevezetett forgalom-
korlátozás jelzéseit szíveskedjenek betartani.
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Nyíregyházi Egyetem:  Idén is népszerû
a jelentkezõk között

Pályák és kondiparkok
várják a lakókat

Újabb sikeres félév van a Mozdulj Nyíregyháza! háta
mögött. A nyári szünetben is sportolhatnak azok, akik
szeretnének mozogni. A város több pontján vannak sza-
badtéri kondiparkok, és megújult a stadionban lévõ
strandröplabdapálya is. 

14 héten át tartott a Mozdulj Nyíregyháza! legutóbbi
idénye. 21 helyszínen, 21 sportszervezet bevonásával
lehetett rendszeresen ingyenesen sportolni. Közel 18 ezer
aktivitás jellemezte az elmúlt idõszakot, ami kiemelke-
dõ. A legnépszerûbb a gerinctorna és a jóga volt, szinte
mindig telt házzal. Sokan próbálták ki a Gymstick edzést
és a funkcionális tréninget, de töretlen a latin kardió fitnesz
népszerûsége is. A szervezõk minden évben próbálnak új
elemeket beépíteni a programba.

Idén is voltak sztáredzõk, akik megmozgatták a nyír-
egyháziakat, így Béres Alexandra és Rubint Réka is tar-
tott órát a Continental Arénában. Május 1-jén pedig elsõ
alkalommal szervezték meg a Fitt-Várost, mely nagyon
népszerû volt. 

A nap során kortól, nemtõl függetlenül kínáltak progra-
mokat, így a gyerekeknek és a szenioroknak is voltak
sportolási lehetõségek. Bár a Mozdulj Nyíregyházában
jelenleg szünet van, mozogni most is lehet.

Igazi közösségi tér
– Nyíregyházán számos kondipark, szabadtéri sportlé-

tesítmény és futókör áll azok rendelkezésére, akik spor-
tolni szeretnének. A Városi Stadionban is megújult a
strandröplabdapálya, ez is használható, és bízunk abban,
hogy a fiatalok a nyári szünetben is rendszeresen mozog-
nak majd. A korábbi évek tapasztalata alapján ez egy
igazi közösségi tér – mondta Hornyák Enikõ sportrefe-
rens. A stadionban lévõ strandröplabdapálya a Sóstói út
felõli kiskapun keresztül közelíthetõ meg, azaz az épít-
kezés ellenére ingyenesen használható.

Világkupa és futófesztivál
– Augusztusban indul a kispályás bajnokság, illetve

nemzetközi kerékpárversenynek adunk otthont, immár ne-
gyedik alkalommal, hiszen nálunk rendezik meg az U19-
es UCI világkupát, utána pedig 27-én, a VIDOR kereté-
ben futófesztiválra invitáljuk a nyíregyháziakat – tette
hozzá a sportreferens.

(Szerzõ: Dankó László)

Közel 3500-an jelentkeztek a Nyíregyházi Egyetem-
re, ebbõl több mint 2000 fõ az elsõ helyen választotta
városunk intézményét, mely ezzel az ország egyik leg-
népszerûbb vidéki egyetemévé vált az elsõhelyes jelent-
kezõk számát tekintve, a felvételi adatok alapján. Az
intézmény fontos célja, hogy a térség munkaerõ-piaci
igényeit kiszolgálva képzett fiatalok szerezzenek érté-
kes diplomát.

A Nyíregyházi Egyetem idén az or-
szágban elsõként 60 százalékkal tud-
ta növelni az elsõ helyen jelentkezõk
számát. Az oktatási rektorhelyettes
szerint ez a regionalitás, a képzési
struktúra, az intézmény munkatársai
által végzett munka, valamint a szlo-
gen, a „gondoskodó egyetem” ered-
ménye, mely a gyakorlatban is meg-
valósul, igyekeznek a hallgatók hét-
köznapi életébe beilleszteni.

Tradicionális képzések

– Törekszünk arra, hogy egyedi-
leg tudjuk mentorálni, patronálni a
hallgatókat,  a nehézségeken próbáljuk õket a legna-
gyobb odafigyeléssel átsegíteni. Rengeteg szakterüle-
ten, képzési területen kínálunk képzéseket, amelyek
már tradicionálisak. Némelyik már akár a 60. életévét
betöltötte, ilyen a pedagógusképzés vertikuma, de ki-
emelném a repülõs képzést is, mely nagyon nagy ha-
gyományokkal és gyakorlattal bír. Mindenképpen gon-
dolnék a közelebbi idõszakban létrehozott szakjaink-
ra is, amelyek abszolút a piac igényeire reflektálva
alkotják az erõsségeinket. Ha összességében a képzé-
si palettát megnézzük, akkor a tradíció, a hagyomány,
a tapasztalat és az újszerûség a gondoskodás mellett
az, ami együttesen az erõsségeit képezi – mondta el
Kósáné dr. Bilanics Ágnes, a Nyíregyházi Egyetem ok-
tatási rektorhelyettese.

Megtalálhatják számításaikat
a térségben

Az egyetemen nagyon fontosnak tartják, hogy azokat
a valós piaci igényeket, melyekkel a munkaerõpiac ren-
delkezik, minél szélesebb körben kiszolgálják,  így a dip-
lomás hallgatók megtalálhatják számításaikat a térség-
ben.

– Mind a város, mind a vármegye nagyon nagy ener-
giát fektet abba, hogy minél több munkaerõt tudjon fog-
lalkoztatni. Ehhez szükségünk van a partnerségre, tá-
mogatnunk kell egymást ebben a folyamatban, és
hisszük, hogy biztos jövõképet tudunk ebben a város-
ban is biztosítani az itt végzett hallgatóinknak, és tá-
mogatjuk õket abban, hogy legyenek minél inkább lo-
kálpatrióták, vagy ha elmentek, akkor egy következõ
képzésre és a munka világába térjenek vissza hozzánk.
Amiben tudjuk, abban a legszélesebb körben kívánjuk
ezeket a törekvéseket támogatni. Egy város és egy egye-
tem, valamint egy vármegye és egy egyetem összekap-
csolódása óriási erõ és érték – tájékoztatott Kósáné dr.
Bilanics Ágnes.

(Szerzõ: Kemecsei Fanni)
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Óriási kormánytámogatás a Nyíregyházi Ipari Park fejlesztésére
Az ipari park bõvítéséhez majdnem 138 milliárd forintot kap Nyíregyháza, ami óriási fejlesztési távlatokat nyit

Soha nem látott mértékû kormányzati támogatásban
részesült Nyíregyháza! A múlt héten megjelent kormány-
rendelet szerint több ütemben majdnem 138 milliárd fo-
rint érkezik az ipari park fejlesztéséhez, infrastruktúrájá-
nak megteremtéséhez. Ez amellett, hogy kiszolgálja a már
elkezdõdött, közel 1600 munkahelyet teremtõ beruházá-
sokat (a dél-koreai W-Scope és a német, BMW-beszállító
Boysen), további befektetésekre teszi alkalmassá a par-
kot. Nem túlzás: ezzel városunk végképp a nemzetgaz-
dasági szempontból meghatározó, fejlõdõ ívû megyeszék-
helyek közé emelkedik, az állam által is dinamikusan fej-
lesztett régió közepén. Szerkesztõségünk dr. Kovács Fe-
renc polgármestert kérte összefoglaló értékelésre.

Mit jelent ez Nyíregyházának?

Ha röviden kell válaszolni: biztonságot,
kiszámíthatóságot egy dinamikusan válto-
zó világban, minõségi munkahelyek bõ-
vülõ kínálatát, amire mindig szükség
lesz, az itt élõk életszínvonalának eme-
lését, esélyt a mostani és következõ ge-
nerációknak az itthon maradásra, haza-
jövetelre, az önkormányzati bevételek
növelésével a város nívójának fenntartá-
sát, egyszóval: a jövõt.

Távlatokban kell gondolkodni

Látható, hogy elképesztõen felgyorsult a fejlõdés, a vál-
tozás a világban, egyfajta gazdasági forradalom zajlik.
Csak egy példa: az Európai Unió döntése, mely szerint
2035 után nem lehet belsõ égésû motorral szerelt autó-
kat értékesíteni, új iparágakat hívott életre, korábban nem
látott technológiákkal. A kérdés egyértelmû: új, növekvõ
pályára állítjuk a várost, vagy végzetesen lemaradunk?
Érzékelhetõ, hogy ország- és világszerte nõ az igény az
ipari parkokra, amely mindig is a nagyvárosok környéké-
re koncentrált.

Ide jöjjenek, vagy innen menjenek el?

Nyíregyháza fontos központ, de ha most rosszul dön-
tünk, pont az ellenkezõjét érjük el annak, ami a legfonto-

sabb célunk: a gyerekeink itthon tartása, hazahívása. Ha
itt lesz befektetés, ipar és munkahely, akkor ide fognak
jönni dolgozni az emberek. Ha máshol, akkor innen men-
nek el, ezt látjuk évtizedek óta, más városok szívták el a
képzett munkaerõt. Óriási a polgármesteri felelõsség is,
amikor dönteni kell: a jövõre szavazunk, vagy megelég-
szünk azzal, ami van? Itt azért gondoljunk arra is, hogy az
Electrolux év végétõl 600 ember munkahelyét szünteti
meg... Az élet most kínál lehetõséget, nem ülhetünk tétle-
nül. Ha vannak jelentõs nagyfoglalkoztatók, akkor van ko-
moly iparûzésiadó-bevétel, amibõl fizetjük az utak javítá-
sát, s például az olyan, elmúlt években elkészült fejleszté-
sek, sportlétesítmények mûködtetését, mint a jégpálya, az
uszoda, de ebbõl tudunk áldozni a szociális támogatások-
ra, kultúrára.

Mik az elõnyei egy ilyen
döntéssorozatnak?

Ha szánunk egy percet rá, hogy át-
gondoljuk, mennyi elõnyt és lehetõsé-
get is tartogat egy ilyen fejlesztéssoro-
zat, hosszú a lista. A munkahelyterem-
tés folyamatos feladat, Nyíregyháza ed-

dig is vonzást gyakorolt a vármegyére,
mely szintén profitálhat a megyeszékhely

fejlõdésébõl. Ráadásul a tévhittel ellentét-
ben sok magas minõségû és képzettséget igény-

lõ állás várja majd a jövõt itthon tervezõket. Ez is lénye-
ges, és a Hazavár programunk alapja: tartsuk itthon és
hívjuk haza a nyíregyháziakat. A jövõnk szempontjából
kiemelten fontos a fiatalok munkához juttatása, akik ed-
dig a karrierlehetõségek híján választottak más várost
maguknak. A munkahelyek mennyisége és minõsége biz-
tonságot, megélhetést jelent, ami a képzési, oktatási szek-
tor elõrelépését is hozza és lakosságmegtartó szerepe is
van. Figyelembe kell venni a cégek társadalmi felelõs-
ségvállalását is! De pozitív hatással lesz a helyi vállalko-
zói és szolgáltatói szektorra is, a beruházások új beszál-
lítókat vonzanak.

Az elektromosautó-ipar jelenti a jövõt

Látható, hogy a világgazdaság egyik legdinamikusab-
ban fejlõdõ része az elektromosautó-iparhoz kötõdik.

Nem véletlen, hogy az eddigi két, már Nyíregyházán
beruházó nemzetközi cégóriás is ehhez a szektorhoz
kötõdik. A dél-koreai W-Scope szeparátorfilmet fog gyár-
tani akkumulátorokhoz, a német Boysen pedig fém tar-
tó-takarólemezeket, szintén akkumulátorokhoz kapcso-
lódva. Utóbbit egyébként a BMW közelsége is inspirál-
ta, úgy tûnik, e téren is vannak még bõven lehetõsége-
ink. Maga az akkumulátor szinte szitokszóvá vált a ha-
zai közbeszédben bizonyos csoportok hergelése miatt,
de ha szétnézünk, akár csak Európában, óriási verseny
folyik a szektorban mûködõ vállalkozások befektetésé-
nek megszerzéséért, és egyre több eszköz nélkülözhe-
tetlen alkatrészét jelentik. Ahogy a miniszterelnök, illet-
ve a külgazdasági és külügyminiszter is hangoztatja, a
zöld átállás technológiai váltást jelent, a legszigorúbb
környezetvédelmi elvárások alapján, ami számos euró-
pai országban is zajlik, s Magyarország például a nyu-
gati autógyárak és a keleti technológia találkozási pont-
ja, hosszú idõre megalapozva a gazdaság versenyképes-
ségét.

Ellenezni a fejlõdést?

Várható az országos példák alapján, hogy a baloldali
ellenzék politikai hasznot remél a fejlesztések megkér-
dõjelezésébõl. Érthetetlen, hogy minden fejlesztést el-
leneznek, lásd Korányi körforgalom, szökõkút... De a
jobbító szándék sem tapasztalható. Érzékelhetõ, hogy
melléjük állnak bizonyos „zöld”, vagy úgymond civil
szervezetek is – esetükben nem lennék meglepve, ha
nemsokára a politikai küzdõtéren találkoznánk velük...
De azt is lássuk: eddig ugyanezek a pártok, emberek
kérdezték nagy hanggal, miért nincs fejlesztés, hol van-
nak a cégek? Mindig azt hallgattuk, hogy Debrecen és
Budapest elviszi a munkaerõt, most tessék, már itt van-
nak és még lehetnek ugyanolyan nívójú cégek. Itt a le-
hetõség az elvándorlás megállítására! Beszéltem fiatal
nyíregyházi mérnökökkel, akikre a jelenlegi beruházók
az építésnél támaszkodnak, már most olyan magas fize-
téseket kapnak, mint a fõvárosban. Nem kérdés, hogy
itthon tervezik a jövõt.

Egyedi adottságú és méretû ipari park

Amikor 2019-ben döntöttünk a Befektetésösztönzési
Stratégiáról, ennek a ciklusnak a legfõbb céljaként a gaz-
daságfejlesztést jelöltem meg, mely szükségszerûen
együtt jár az iparterületek bõvítésével. Bár öt ipari ter-
melésnek helyet adó övezet van Nyíregyházán, csak az
egyik, a déli számított klasszikusan ipari parknak, az
sem a mai értelemben vett legmodernebb körülmények-
kel, ráadásul beszûkülten, hiszen az adott 130 hektár
nemrégiben megtelt. Innen indultunk úgy, hogy kor-
mányzati támogatásokkal 640 hektárral bõvült a park.
Könnyû kiszámolni: ez a korábbi park közel ötszöröse –
pluszban! Csak eddig az elmúlt két évben több mint 54
milliárd érkezett a beruházási terület elõkészítésére,
fejlesztésére. A helyszín sem véletlen, hiszen már a ’90-es
években is ezt jelölték meg hosszú távú lehetõségként, a
logisztikai adottságai pedig országosan is kiemelkedõek.
Két vasútvonal övezi, melyek közül az egyik nemzetközi
fõvonal, áthalad rajta a régi négyes fõút és az M3 autópá-
lya, érinti az új négyes, amely kétszer kétsávossá válik – a
nyomvonal kijelölése decemberben megtörtént, a terve-
zése zajlik.

Mi valósulhat meg ebbõl a majdnem
138 milliárdból?

Az elõzmény: több fázisban kapott a kormányzattól
Nyíregyháza 54 milliárd forintot, amelyekbõl a bõvítés
megvalósult, valamint a január végi szerzõdéskötéssel
elindult az infrastruktúra megtervezése, beleértve a vil-
lamos energiát is. A mostani, több ütemben érkezõ
majdnem 138 milliárd forintból egy modern, különle-
ges adottságú ipari park születik. Hogy mekkora ez az
összeg? A város másfél éves költségvetése, ebbõl is lát-
szik a beruházás komolysága... Ugyanakkor az érke-
zõ beruházók ennek a többszörösét fektetik be majd
Nyíregyházán. A kormányzati támogatásból több, a
területhez kapcsolódó út komplett (közvilágítással tel-
jes) felújítása, építése valósul meg, a kerékpáros és
gyalogos kapcsolatok kiépítése, a közmûkapacitások
létesítése, beleértve a vizet és a szennyvizet, valamint
az áramot, az informatikai hálózat és a csapadékvíz-
elvezetés kiépítése, s például a talajvíz, talaj és levegõ
monitoring rendszer kiépítése, mert a környezetvédel-
mi szempontok kiemeltek.

Csõdközeli állapotból kiemelten
fejlesztendõ város

A történelmi döntés várható pozitív következményei,
elõnyös hatásai mellett szeretném felhívni a figyelmet arra,
hogy ez egy végiggondolt, abszolút tudatos fejlesztéssoro-
zat egyik jelentõs mérföldköve, mely önkormányzatunk
szándékából indult ki, s a kormányzattal karöltve teljese-
dik be. Ehhez nem is 2019-ig, a közgyûlés által egyhangú-
lag elfogadott Befektetésösztönzési Stratégia idejéig, ha-
nem az elsõ városvezetõi ciklusomig kell visszapillantani.
Legutóbb is megfogalmaztam, hogy már 2010-ben a gaz-
daságfejlesztéssel szerettem volna kezdeni, de sajnos Nyír-
egyháza a megelõzõ szocialista vezetések örökségeként
gyakorlatilag a csõd szélén táncolt, leromlott, felújításért
kiáltó óvodákkal, szociális és egészségügyi intézmények-
kel, úthálózattal – és töméntelen hitellel. Mint emlékezhe-
tünk, a szigorú költségvetési politikánk mellett a jelentõs
kormányzati segítség emelte ki városunkat a kilátástalan
helyzetbõl. Összehasonlításul: akkor több mint 20 milli-
árd érkezett Nyíregyházára az Orbán-kormánytól a pénz-
ügyi vészhelyzet elhárítására, s most összesen közel 200
milliárd érkezik iparipark-fejlesztésre – az összes kormány-
zati forrást felsorolni is lehetetlenség lenne... De ebbõl tö-
kéletesen látszik a mostani döntés volumene, s az, hogy
Nyíregyháza egészen más pályán mozog. A „megmen-
tendõbõl” a kiemelten fejlesztendõk, nagy jövõ elõtt állók
közé került.

Régóta várjuk ezt a pillanatot

Így már érthetõbb, ha azt mondjuk: régóta várjuk ezt a
pillanatot. Azt, hogy az ország hetedik legnagyobb városa
olyan fejlesztési pályán indul el a kormányfõ és miniszte-
rek által is hangoztatott Debrecen–Nyíregyháza–Miskolc
háromszög részeként, melyet õk az észak-dunántúli, ki-
emelkedõen sikeres térség keleti megvalósulásaként lát-
nak. Ebben városunknak kiemelkedõ szerepe van, s hosszú
utat tettünk meg az elmúlt 13 évben az itt élõk erõfeszíté-
seivel együtt ahhoz, hogy Nyíregyháza egyáltalán alkal-
massá váljon újabb jelentõs nagybefektetõk figyelmére,
megérkezésére. Itt nemcsak az ipari park országosan egyedi
mértékû fejlesztésére gondolok, az már egy következmény.
De korábban elképzelhetetlen méretû út-, járda-, kerék-

párút- és csomópontfejlesztések zajlottak, megújult az óvo-
dai-bölcsõdei, az önkormányzati egészségügyi, szociális
és részben az iskolai intézményhálózat, a sport és rekreá-
ció infrastruktúrájában hiánypótló beruházásokat valósí-
tottunk meg, zöldprogramunkat díjakkal igazolják vissza,
közösségi közlekedésünk megújult, Nyíregyháza felkerült
a turisztikai térképre olyan folyamatosan fejlesztett attrak-
ciókkal, mint az állatpark, a fürdõk, a múzeumfalu és a
szökõkútpark – s még hosszan sorolhatnánk. Így érdemes
látni összefüggéseiben, hogy a kormányzat szemszögébõl

Az egyik új beruházó, leendõ nagyfoglalkoztató a dél-koreai W-Scope, amely az elektromosautó-iparhoz kötõdik

A korábban leromlott úthálózat kiemelt fejlesztése évtizede folyamatos, ez például a forgalmas, belvárosba vezetõ
Luther utca

is megérett Nyíregyháza arra, hogy újabb, látványos fejlõ-
dési szakaszba lépjen. Ha nem kezdeményezünk, ha a
kormány nem ad már a területvásárlásra és az elõkészítés-
re is pénzt, nem vettek volna számításba minket, nem tud-
tuk volna megteremteni az esélyét sem a mostani fejlõdés-
nek. Most eljutottunk a lehetõség kapujához. Ahogy a
Nemzeti Befektetési Ügynökség vezérigazgatója is fogal-
mazott, mikor vendégünk volt: „Nyíregyháza fantasztikus
jövõ elõtt áll”.

(Szerzõ: Tarczy Gyula)
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Járai Máté hõstenort alakít a VIDOR színházi programjában
Augusztus 30-án, Nyíregyházán két különbözõ típusú

eseményen találkozhatnak az érdeklõdõk Járai Mátéval:
17 órától a Bencs Villában a Többszemközt beszélgetõs
esten lesz Kováts Dénes vendége, majd este a Rózsakert
Szabadtéri Színpadon A hõstenor vígjáték fõszerepét
játssza.

Rövid tengerparti nyaralása közben sikerült telefon-
végre kapni a közismert színmûvészt.

– Úgy gondolom, jó lehet most Járai Máté-
nak lenni. Két rangos elismerést kaptál Kecs-
keméten; több színházban és darabban ját-
szol nyáron is; aktív közremûködõje, játék-
vezetõje vagy az Activity tévémûsornak...

– Igazából én soha nem akkor vagyok a
legjobban, amikor kívülrõl úgy tûnik. De
mivel most éppen a tengerparton nyaralunk
Kírával, a feleségemmel, nem panaszkodom,
jól érzem magam. Nagyon változatos évem
az idei: elbocsátással és új televíziós mûsorral,
megjártam a magasságokat és a mélységeket is. Igaz,
így negyven felett már hozzászoktam, hogy az élet ilyen:
egy jobb idõszak után egy rosszabb következik, és fordít-
va: a mélypontot rendszerint újabb lehetõség követi. Is-
merem már ezt a hullámvasutat, pontosan tudom, milyen
buktatói és sikerei vannak az élet-utazásnak.

Ami a díjakat illeti, iszonyatosan jólesett mindkettõ! Az
egyik, a kecskeméti színház Latabár-díja szakmai döntés
eredménye; a másik, az Év színésze közönségdíj, amit a
Bács-Kiskun vármegyei nézõk szavaztak meg. Abból a
szempontból is remek évem van, hogy nagyon jó szerepe-
ket játszottam eddig.

– A hõstenort miért ajánlod olvasóinknak?
– Az, hogy beválogatták a VIDOR Fesztiválra, úgy gon-

dolom, önmagában is minõséget jelent. Valóban fantaszti-
kus darab és elõadás, szerzõje Ken Ludwig kortárs angol
szerzõ, õ írta a Primadonnákat is, amit már több mint száz-
hetvenszer játszottunk, ez pedig jelentõs sikerszéria a szo-

kásos 30–40-nel szemben. A gyõri színház vezetése anno
azért vette elõ A hõstenort, hogy pótolja, vagy legalábbis
nyomába léphessen a Primadonnáknak. Ez a Covid-idõ-
szak okozta nehézségek ellenére sikerült. Mivel az elõ-
adás a kisszínpadról átkerült a nagyszínpadra, hogy a bér-
leteseket kárpótolni tudjuk, és mindenki láthassa, így gyor-
sabban lementek a bérletes elõadások, de azóta is töretlen

sikerrel játsszuk. Nem véletlenül, hiszen Ken Ludwig bo-
hózata a londoni West End és a Broadway szenzá-

ciós sikere volt, A hõstenor megkapta a leg-
jobb vígjátéknak járó Olivier- és a legjobb
darabnak járó Tony-díjat is. Minden benne
van, ami egy remek vígjátékhoz kell: félre-
értés, ármány, csalás... Nagyon-nagyon sze-
retem játszani, és azt látom, hogy a közön-
ség is kedveli, hiszen az a fajta humora van,
amellyel mindenkit meg lehet szólítani. Nem

„gatyaletolós” vígjáték, ugyanakkor a bohó-
zati elemei is nevetésre ingerlõek.
– A Primadonnákkal felléptél már Nyíregyhá-

zán, miként a kecskemétiekkel az 1x3 néha 4 címû
elõadással. A hõstenor is sikerre van ítélve?

– Remélem, hogy Nyíregyházán is közönségkedvenc
lesz. Úgy hiszem, a díjak, amelyekkel elismerték, jó cé-
gérei a vígjátéknak. Szerintem elképesztõen helyes ben-
ne a karakterem. A félszeg titkár nagy utat jár be a színda-
rab során, hiszen retteg, lámpaláza van, ha a színpad kö-
zelébe megy, aztán a sors úgy hozza, hogy be kell ugra-
nia, szerepelnie kell, megmentenie az elõadásukat. Az,
hogy sikerül-e vagy sem, a Rózsakertben kiderül augusz-
tus harmincadikán.

– A nyarad feszes lesz, mert a kecskemétiekkel és a
gyõriekkel több elõadásban és helyszínen lépsz fel. Bí-
rod?

– Ezen a nyáron játszom a legtöbbet, bár nem nagyon
szoktam ilyenkor produkciókat vállalni, különösen, ha a
próbaidõszak is beleesik, hiszen úgy vagyok vele: miként
a nyarak száma, ugyanúgy az élet is véges, ki kell pihen-

nem magam a következõ évadra. De mivel sokfelé hívtak
azokban az elõadásokban, amelyekben játszom, boldo-
gan mondtam igent a vendégszereplésekre. Óriási sikerrel
léptünk fel Mórahalmon, megyünk Nyíregyházára, Szar-
vasra, Debrecenbe, Szigligetre...

Így legalább nemcsak a televízióban látnak, hanem sze-
mélyesen is van alkalmam találkozni a nézõkkel, nem
beszélve arról, hogy a társulat többi tagját is megismerhe-
tik, látják, milyen klassz emberekkel, tehetségekkel ját-
szom együtt. Egyesek negatívan ítélik meg a médiabeli
megjelenéseimet, mondván, az igazi színészek a színpa-
don vagy a filmen mutatják meg magukat. De hála Isten-
nek, van kölcsönhatása, mert a színházakban pont a mé-
diaszereplések miatt kíváncsiak rám sokan. Örvendetesen
gyakran jönnek oda hozzám egy-egy elõadás után, hogy
eddig csak a tévébõl ismertek, s mennyire örülnek, hogy
látnak színpadi szerepekben is. Lehet engem bírálni, de
amíg valaki nem ismeri, milyen vagyok a teátrumokban,
addig nem lehet teljes a rólam alkotott képe. Addig nem
ér utálni engem, sem nagyon szeretni, ameddig csak a
médiában látnak. Aki a színészetem után bírál, az már
egy másik kérdés...

– Ez központi téma lesz majd a Bencs Villában, a
Többszemközt estünkön, annyi bizonyos... Elõzetesen kér-
dezem: van tabutéma?

– Á, dehogy! Sõt! Ha kérhetem, ne is egyeztessük elõre
a kérdéseket! Már én is várom a találkozást a nyíregyházi
közönséggel!

– Ha már nyár: mennyi idõ jut kikapcsolódásra?
– Most éppen egyik kedvelt helyünkön, a horvát tenger-

parton várunk a vacsorára. Van egy nyári rezidenciánk
Horányban, egy kis faház, ahol az összes pohárnak, vázá-
nak, csészének, a tapétának, gyakorlatilag mindennek tör-
ténete van. Azt szoktam mondani, mi egész nyáron nyara-
lunk, hiszen májustól szeptemberig az a bázis, az idõnk
90 százalékát ott töltjük. Horvátországból is oda megyünk
haza, majd onnan utazom a városokba, ahová a munkám
szólít.                                           (Szerzõ: Kováts Dénes)
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A Burattino Bábszínház programja

Helyi termékekre hívják fel a figyelmet

„A létezés pillanatai”
Pelyvás Gyöngyi, a Benczúr Gyula Alkotókör tagjá-
nak festménykiállítása.
Megtekinthetõ: július 26-ig. Helyszín: Móricz Zsig-
mond Megyei és Városi Könyvtár, kamaraterem.

Kiállítással egybekötött kötetbemutató
Könyvjegyek a Székely Könyvtár sorozatba. Siklódy
Ferenc grafikusmûvész bemutatkozása. A kiállítást
megnyitja és a mûvésszel beszélget: prof. dr. habil.
Szepessy Béla intézetigazgató, grafikusmûvész, egye-
temi tanár.
Megnyitó: július 27. 16.30-tól.
Megtekinthetõ: augusztus 11-ig. Helyszín: Móricz
Zsigmond Megyei és Városi Könyvtár, kamaraterem.

Költõk és kincsek nyomában, avagy volt egy szép
kirándulás
Sipos László PhD, az ICOMOS Magyar Nemzeti Bi-
zottság tagjának vetítettképes elõadása.
Idõpont: július 28. 16.30-tól. Helyszín: Móricz Zsig-
mond Megyei és Városi Könyvtár, konferenciaterem.

A szappankészítés rejtelmeibe pillant-
hattak be az érdeklõdõk a Nyíregyházi Tu-
risztikai Iroda legújabb programsorozatá-
nak keretein belül.

Saját, egyedi szappanjaikat készíthették
el a workshop résztvevõi, akik között nem-
csak helyiek, hanem városunkba érkezõ
turisták is voltak. A Nyíregyházi Turisztikai
Iroda a helyi, kézzel készült termékek ér-
tékére szeretné felhívni a figyelmet ezzel
az új programmal, így a városba látogató
vendégek nemcsak a látványosságokat és
a különbözõ attrakciókat ismerhetik meg,
hanem különleges, saját kézzel készített
szuvenírrel térhetnek haza.

– Ezen a nyáron egy új programot indí-
tottunk a turisták részére. Egy régi álmunk
vált valóra azzal, hogy a turizmusba be-

kapcsolhatjuk a helyi termelõket, és ezál-
tal olyan értékeket mutatunk meg, amelye-
ket eddig még nem kínáltunk a turisták szá-
mára – hangsúlyozta a programon Furkóné
Szabó Marianna, a Nyíregyházi Turisztikai
Nonprofit Kft. ügyvezetõje.

Nagyon jó hangulatban telt a szappan-
készítõ workshop, mely ingyenes volt a tu-
risták számára a Visegrádi Alap Helyi ter-
mékek a turizmusban címû pályázatának
köszönhetõen.

A Nyíregyházi Turisztikai Iroda prog-
ramsorozata ezzel nem ér véget, július
28-án 14 órától egy fazekasmûhelybe
látogathatnak el a résztvevõk, augusz-
tusban pedig egy sajtkészítõt keresnek
fel.

○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○

○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○

Július 29., 16.00: Kukta kutya õrségben
Július 30., 10.00: Piroska és a farkas
Helyszín: Korzó Bevásárlóközpont, „B” épület 2. eme-
leti bábszínházterme.
○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○

Sóstói Piac

A Búza téri piac árusainak vására: július 26., 29.
A Nyíregyházi Foglalkoztatási Paktum kataszteri tag-
jainak vására: július 27., 28.
Az „Aranykapu” Népmûvészeti Egyesület tagjainak
vására: július 30.
Idõpont: 16 órától napnyugtáig.
Helyszín: a Blaha Lujza sétány melletti szökõkút kör-
nyezetében.

Ingyenes nyári programok
Sóstói táncesték
Programok: kutyás foglalkozás dr. Fekete Szilviával.
Családi táncház Ignácz Gergõ–Ágoston Ildikó veze-
tésével. A Szabolcs Néptáncegyüttes felnõtt és gyer-
mek szólistáinak táncbemutatója. Kézmûves foglalko-
zás és csillámtetoválás.
Idõpont: július 27. 17.00–20.00 óráig.
Helyszín: a Sóstói Piac melletti szökõkútnál.

Hurrá Sóstó – családi nap
Idõpont: augusztus 12. 15.00 óra.
Helyszín: Sóstógyógyfürdõ, Csiha Kálmán utcai ját-
szótér.

○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○

Kerekes 70
Kerekes Elek Gyõzõ önálló tárlata.
Megtekinthetõ: július 29-ig.
Helyszín:  Pál Gyula Terem.

Zene Sóstón
Július 26., szerda Szüret Utcza – jazzrock
Július 29., szombat Mentha Project – feldolgozások
Idõpont: 18.30-tól 19.30-ig. Helyszín: Sóstói Piac.

○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○

Tájsodrások
Szabó Henrietta festõmûvész kiállítása.
Megtekinthetõ: július 29-ig.
Helyszín: Nyíregyházi Városi Galéria.

Virtuális idõutazás Nyíregyházán
A Nyíregyházi Turisztikai Iroda megbízásából 3 per-
ces egyedülálló VR film készült Nyíregyházáról,
amellyel a régi, nyüzsgõ belvárosi piaci életbe csöp-
penhetünk vissza és most bárki megtekintheti elõze-
tes bejelentkezést követõen.
Idõpont: hétfõtõl péntekig 9.00–17.00 óra.
Helyszín: Nyíregyházi Turisztikai Iroda.
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○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○

Házszámtábla-
-ellenõrzés

Nyíregyháza MJV Hatósági Fõosztály Közterület-
felügyelete az év végéig mindenre kiterjedõ házszám-
tábla-ellenõrzõ akciót hajt végre. Célja, hogy a vá-
ros ingatlanjai a megfelelõ házszámokkal legyenek
ellátva, segítve ezzel a posta, a katasztrófavédelem,
a rendõrség, a mentõszolgálat és minden olyan szer-
vezet munkáját, akiknek fontos egy ingatlan gyors
megtalálása.

A Közterület-felügyelet munkatársai az akció kez-
detétõl több száz figyelmeztetést hagytak a helyszí-
nen, vagy küldtek ki postán az érintetteknek. Az el-
lenõrzés ugyan folytatódik, de ezzel egyidejûleg a
héten megkezdik a visszaellenõrzéseket is.  Amennyi-
ben a hiányosság továbbra is fennáll, a felügyelõ 50
ezer forintig terjedõ helyszíni bírságot alkalmazhat,
vagy közigazgatási, hatósági eljárást kezdeményez,
amely során magánszemély esetében 200 ezer, jogi
személyek és jogi személyiséggel nem rendelkezõ
szervezetek esetén 2 millió forintig terjedõ közigaz-
gatási bírsággal sújtható.

Az ellenõrzés során a felügyelõk nemcsak azt vizs-
gálják, hogy van-e házszám az ingatlanon, hanem azt
is, hogy a megfelelõ szám legyen kihelyezve olyan
módon, ahogy arról a házszám megállapításáról, illet-
ve a házszám- és utcanévtáblák elhelyezésének rend-
jérõl szóló 18/2007. (V. 22.) KGY. 7. §-a rendelkezik.

A tulajdonosok a http://varoshaza.nyiregyhaza.hu/
ugyintezes/cimfelulvizsgalat webcímen tájékozódhatnak
az ingatlanjukhoz tartozó megállapított házszámról.

„Teljes kosztüm kötelezõ”
– Strandfürdõzés városunkban 1.

1921 nyarán arról ábrándoztak a bujtosi Nyárfás mu-
latóban, hogy de jó lenne ide egy strandfürdõ, hogy ne
a berceli Tisza-parton kelljen
sok nyíregyházinak hódolnia
fürdõzési szenvedélyének! A
Nyíregyházi Torna- és Vívóegy-
let kérelmére a város 1923-ban
úgy határozott, hogy a tulajdo-
nát képezõ téglagyár melletti
bányatavak egyikét a hozzá tar-
tozó partszakasszal átengedi
egy szabadfürdõ létesítésének
céljaira. Az egylet sportszere-
tõ ügyvezetõ elnöke, dr. Krómy
Károly állt a mozgalom élére,
aki minden követ megmozgatott, hogy az álom való-
sággá váljon.

Pisszer János helyi építõmester tervei alapján láttak
hozzá a munkálatokhoz. A part növényzetét letarol-
ták, a víz mélyébe fürdõkosarat helyeztek, amely 208
négyzetméter felületû férõhelyet biztosított, mélysége
a partnál 20 centiméterrel kezdõdött és lassú átmenet-
tel 132 cm mélységig fokozódott, így még az úszni
nem tudók is bátran a vízbe merészkedhettek, a jól
úszók számára pedig szabad pályát biztosítottak. A part
agyagos talajára elõször salakréteget sulykoltak, hogy
az esõ ne mossa le az erre hordott homokot. Az így

átalakított lejtõs parttal a napfürdõzõk igényeit is ki-
elégítették, továbbá szétszedhetõ kabinok, közös öltö-

zõ és büfé is épültek, sõt volt
még egy masszírozóterem és
egy borbélymûhely is. A víz-
ben lévõk biztonságáról okle-
veles úszómester gondoskodott,
az úszni tanulók számára pe-
dig mentõövet készíttettek a
lakosság által felajánlott para-
fadugók újrahasznosításával.

A férfiak 300 korona ellené-
ben (a sportegylet tagjai 100
korona kedvezménnyel) már jú-
lius 1-jén birtokba vehették a

strandot, a hölgyek csak pár nappal késõbb, míg a hiva-
talos megnyitóját július 28-án tartották. Az érkezõket a
katonazenekar játéka fogadta, majd Krómy mondott be-
szédet. Felhívta a figyelmet az ifjúság testnevelésének
szükségességére, valamint kiemelte a fürdõ létesítése
során tapasztalt összefogást. Dr. Bencs Kálmán polgár-
mester is mondott egy rövid köszöntõt, majd a Himnusz
hangjai után a fürdõzõk birtokba vették a strandot, amely
természetesen „páratlan a maga nemében, jobb, négy-
szer nagyobb a debreceni strandfürdõnél is”.


